

Title (en)

APPARATUS FOR STEAM TREATMENT OF LAUNDRY COMPRISING AN IRONING AND/OR CREASE-REMOVING TOOL

Title (de)

VORRICHTUNG ZUR DAMPFBEHANDLUNG VON WÄSCHE MIT BÜGEL- UND/ODER STREICHWERKZEUG

Title (fr)

APPAREIL POUR LE TRAITEMENT DU LINGE À LA VAPEUR COMPORTANT UN OUTIL DE REPASSAGE ET/OU DEFROISSAGE

Publication

EP 4163434 A1 20230412 (FR)

Application

EP 22198540 A 20220928

Priority

FR 2110612 A 20211007

Abstract (en)

[origin: CN115948900A] The invention provides an appliance for the steam treatment of laundry, comprising: an ironing and/or ironing tool (3); at least one rod (40) supporting a holding element (5) on which the garment can be suspended and/or supported in order to allow the treatment of the garment using the tool (3); and a support device (8) comprising a receiving housing in which the tool (3) can be stably placed in a non-working ironing and/or ironing phase, the support device (8) comprising fastening means allowing it to be fastened to the rod (40), characterized in that the tool (3) can be held in the receiving housing (8) in the non-working ironing and/or ironing phase. The support device (8) comprises a hinge (9) allowing the orientation of the receiving housing relative to the fastening part to be changed.

Abstract (fr)

Appareil pour le traitement du linge à la vapeur comportant un outil (3) de repassage et/ou défroissage, au moins un mât (40) qui supporte un élément de maintien (5) sur lequel un vêtement peut être accroché et/ou appuyé pour permettre son traitement à l'aide de l'outil (3), et un dispositif support (8) comprenant un logement de réception dans lequel l'outil (3) peut être posé de manière stable lors des phases inactives de repassage et/ou défroissage, ledit dispositif support (8) comportant un organe de fixation permettant sa fixation sur le mât (40), caractérisé en ce que le dispositif support (8) comporte une articulation (9) permettant de modifier l'orientation du logement de réception par rapport à l'organe de fixation.

IPC 8 full level

D06F 73/00 (2006.01); **D06F 79/02** (2006.01); **D06F 81/00** (2006.01); **D06F 81/02** (2006.01)

CPC (source: EP)

D06F 73/00 (2013.01); **D06F 79/02** (2013.01); **D06F 81/003** (2013.01); **D06F 81/02** (2013.01)

Citation (applicant)

CN 205603917 U 20160928 - KONINKLIJKE PHILIPS NV

Citation (search report)

- [XI] US 4433497 A 19840228 - FOSTER EDWIN E [US], et al
- [XD] CN 205603917 U 20160928 - KONINKLIJKE PHILIPS NV
- [A] DE 29821303 U1 19990204 - ZUMBUEHL & CO HANDELSAGENTUR [CH]

Designated contracting state (EPC)

AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)

BA ME

Designated validation state (EPC)

KH MA MD TN

DOCDB simple family (publication)

EP 4163434 A1 20230412; CN 115948900 A 20230411; FR 3127958 A1 20230414

DOCDB simple family (application)

EP 22198540 A 20220928; CN 202211182346 A 20220927; FR 2110612 A 20211007